






 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Minnesnoteringar från samtal efter formella årsmötet 2017-03-22. 

 

Efter årsmötet diskuterades några frågor som inte är föremål för årsmötesbeslut av vilka följande kan 

vara värt att notera: 

 

Informerades om att några speciella aktiviteter eller förändringar inte kunnat förberedas inför 2016. 

 

Förhoppningsvis kan besöket i Kolmårdens Djurpark och julfesten genomföras som tidigare. Vi har 

också i år blivit inbjudna till en ”Resa i det blå” i september. Även miniaktiviteterna räknar vi med 

kunna fortsätta med. 

 

Dag för besöket i Kolmården är inte fastställt än, men vi disponerar chaufför söndagen den 28 maj 

och den 11 juni. Kopplingar till tillgång till bussar, chaufförer och när djurparken finner det lämpligt. 

Styrelsen kommer att arbeta med detta och det kommer att framgå på hemsidan när den kommer 

att äga rum. 

 

Minskade intäkter gör att verksamheten förbrukar kapital och det informerades om bakgrunderna till 

detta. Styrelsen bör arbeta med en plan. 

 

En medlem har svårigheter att hämta länkar på föreningens hemsida. Troligen beror detta på olika 

versioner på Worddokumenten. Problemet har inte lyfts från flera så innan vi kommer på en lösning 

så skickar vi protokoll med post till vederbörande. 


